
 

 

 

Dagsorden til Bestyrelsesmøde Parkvænget den 4. september 2024 kl. 
13.00-15.00 

Sted: Oasen i kælderen under hus A 

Deltagere:  

Ane Mette Nielsen, Inge Marie Jensen, Jørgen Baunbæk, Elisabet Christensen, Inge Marie Jensen og Maj-
Britt Friborg (referent)  
 
Afbud:  

Ernst Kjølhede, Elisabeth Bruun og Peter Voss  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
 

Referat godkendt 

 

2. Valg af ordstyrer  
 

Ane Mette  

 
3. Hvilken effekt har den lille husomdelte folder haft? Drøftelse af de næste tiltag for at få 

flere frivillige 
 

Vi har fået en henvendelse om hjælp til haven er ikke rigtig kommet i gang efter sommerferien.  

Forslag om at sætte et opslag op i frivillige huset. 

Maj-Britt laver nogle flere foldere og vi udvider området til poppelalle Elisabet vil gerne dele dem rundt.  

Folderen laves i a5 og a4   

   
4. Besøg på Tvis Mølle Naturlaboratorium  
 

Der var godt vejr og vi fik kaffe, kage og is. Men vi gør det ikke igen. Det var svært med kørestole.  

 
5. Hvilke tiltag ønsker Parvænget, at bestyrelsen involverer sig i?  
 

Søge midler til arrangementer, afholde dialogmøder for pårørende, søge frivillige, hjælpe ved større 
arrangementer f.eks. høstfest. Profilere Parkvænget ud af til.  

Prøver at søge penge hjem til en cykel/riskshar Inge Marie og Ane Mette laver ansøgning. 

kontakt til lokale cykelklubber når vi har cyklen 

leons velux birn nordea  

 

 



 

 

6. Planlægning af bruger pårørende møde. Dato, tid, sted og indhold 
 

Hvad har vi arbejdet med i det forgangne år. Tanker for fremtiden, kommentarer og spørgsmål fra 
pårørende. Vennekredsen.  tilsynsrapporterne   

Et bestyrelsesmedlem ved hvert bord 

Målgruppe; beboere, pårørende, personale ledelsen og frivillige fra vennekredsene  

Tid 2 timer 16.00 -18.00  

Dato 31/10 

salen 

  
 
7. Orientering om samtilsyn de endelige rapporter  
 

Ældretilsynet og sundhedsfagligt tilsyn den endelige rapporter er kommet og vi har lavet handleplan i 
forhold til ældretilsynet som er sendt tilbage til styrelsen og de har godkendt den. 

Der skulle ikke laves handleplan i forhold til sundhedsfagligt tilsyn. men vi har lavet en intern handleplan 
for de indsatsområder der er nævnt i tilbagemeldingen.  

 

 
9: Nyt fra ældrerådet v/Peter: 

 
10: Orientering fra leder: Økonomi, personalesituationen og fælles ejendomscenter: 

Opsamling 750 m løb. Vi laver noget sammen med børnehaven.  

Økonomi vi har økonomiopfølgning i næste uge, vi ved at der er et underskud  

Personalesituationen: Har udskiftning i assistentgruppen, det er svært at få dækket især 
aftenvagtstillingerne. Har søgt planlægger, faste Afløsere og weekendafløser til disse stillinger var der 
stor søgning 40+44.  

Fælles ejendomscenter der arbejdes fortsat på en aftale om hvordan vi fordeler opgaverne. Vi har fået 
mere pedeltid og samarbejdet er godt.  

Der afholdes afdelingsmød i 3. oktober kl. 16.00-17.30 foreløbig dagsorden 

1.  Valg af dirigent 
2. Valg af stemmetællere 
3. Fremlæggelse af afdelingsbestyrelsens 

Beretning/årets gang ved Mathias Kristensen 
4. Godkendelse af regnskabet for regnskabs- 

året 
5. Forelæggelse af budget for 2025 

til godkendelse 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer eller talsmand 
7. Valg af suppleanter  
8. Indkomne forslag 



 

 

9. Eventuelt 
 

11: Svar på: Hvordan står det til med beboernes mulighed for at se forskellige TV 
kanaler/streaming?  

Jeg har nu talt med div. specialister ang. Internet i fælles områderne. 
Det kan ikke lade sig gøre at få et fælles internet vi kan streame fra. 
Det hindre copyright, Koda, Netflix, HBO og mange flere. 
 
Dette skyldes at vi bliver betragtet som et offentligt sted. 
Vi kan vise de kanaler som hver enkelt beboer betalte til via huslejen.   
 

 
12: nyttige telefonnumre og mailadresser: 
 
Der er udarbejdes lillepjece  

 

13: Evt. herunder næste møde 
 15/10 kl. 14.00 til 15.00 planlægning af dialogmøde  
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